
 ZÁPIS č. 16 (64) 
 z jednání Akademického senátu VUT ze dne 11. listopadu 1997 
 konaného v zasedací místnosti rektora, Kounicova 67a v Brně 

 
Přítomni:  viz presenční listina 

Omluveni:    

Hosté:   rektor Vavřín, prorektor Sáha, prorektor Dub, Ing. Pěnčík,  
Zdeněk Plesník/FAST,  

 
PROGRAM:  
1.  Kontrola zápisu a úkolů 
2.  Předlo�ení návrhu mo�ných strategií pro přípravu rozpočtu na rok 1998 - prorektor Sáha, 

Ing. Pěnčík 
3.  Projednání opatření vyplývajících z úkolu 15.1  - kvestor Černý 
4.  Změna příloh Statutu VUT - předlo�ení upraveného materiálu prorektorem Kadrno�kou - 

v zastoupení prorektor Dub 
5.  Doplnění �ádosti o změnu Statutu FaVU 
6.  Schválení zástupců studentské části AS VUT v RV� 
7.  Informace o jednání komise o CDV a návrh na výjezdní zasedání AS VUT v prostorách 

CDV - Ing. Zmrzlý 
8.  Různé 
 
Ad 1) Kontrola zápisu a úkolů 
Oprava v zápisu z minulého jednání: Senátoři, kteří se omluvili z minulého jednání AS VUT 
Ing. Jiří Kří� a student David Zelenka nejsou zástupci FaME, ale Fakulty podnikatelské. Dal�í 
připomínky k zápisu z minulého jednání nebyly. 

Mgr. Bo�ek po�ádal doplnit program o informace z jednání AS FAST a jeho stanovisku 
k rekonstrukci budovy Antonínská 1. Tento bod byl zařazen pod Ad 8) Různé. 
 
Úkol 12.2 
Informace o záměrech vedení VUT s dal�í existencí CDV. Zpráva o kontrole plnění je uvede-
na v  samostatném bodě Ad 7). 
Úkol byl splněn. 

Úkol 14.1 
Zpracovat očekávané výsledky hospodaření za rok 1997 a předlo�it je AS VUT. 
Úkol byl splněn. 

Úkol 14.2 
Zpracovat návrh stanovení jednoznačných pravidel a postihů za překročení rozpočtové kázně 
slo�kami VUT. Aktuálně bude uplatněn na čerpání polo�ky OON. 
Úkol byl splněn. 

Úkol 15.1 
Zpracovat sumarizaci materiálů, předlo�ených tajemníky fakult - výhled na čerpání finančních 
prostředků OON. 
Úkol byl splněn. 
Pozn.: Stanovisko k úkolům 14.1., 14.2 a 15.1 je obsa�eno v bodě Ad 3). 
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Úkol 15.2 
Ve spolupráci se studijními odděleními fakult zajistit doplnění chybějících legislativních ma-
teriálů a studijních předpisů. 
Studijní předpisy ze v�ech fakult (s výjimkou FaVU, která nemá vydány samostatné informace 
o studijních oborech a studijní a zku�ební řád bude schvalován na dne�ním jednání AS VUT) 
budou ulo�eny v místnosti AS VUT k dispozici v�em senátorům. V případě potřeby senátorů 
budou materiály oxeroxovány sekretariátem AS VUT. Úkol byl splněn. 

Úkol 15.3 
Sdělit do pří�tího zasedání AS VUT druhého zástupce studentské komory RV�. 
Úkol byl splněn. 

Úkol 15.4 
Pro�etřit opodstatněnost existence STZ jako celo�kolského útvaru, podobně jako u CDV. 
Snahou vedení VUT je, aby ve�kerá brněnská sportovi�tě byla převedena do správy některé 
z fakult, centrálně vyu�ívána by zůstala pouze Ramzová. Rektor jednal s vedoucími ústavů 
tělesné výchovy ze v�ech tří fakult. Fakulty prostřednictvím svých tajemníků podají vyjádření, 
zda jsou ochotny převzít sportovi�tě do vlastní re�ie. Následně budou pracovníci včetně fi-
nančního fondu alokováni na příslu�nou fakultu, popř. bude vypsán konkurs na pracovníka 
jiného, konkrétní ře�ení a� po dohodě s fakultou. Doc. Balátě po�ádal, aby ústavy, které pro-
jeví o převedení zájem, předlo�ili projekt ře�ení. Rektor apeloval na senátory z příslu�ných 
fakult, aby urychlili rozhodnutí fakult.  
Úkol trvá. 
Nový termín: 9. 12. 1997 
 
 
Ad 2) Předlo�ení návrhu mo�ných strategií pro přípravu rozpočtu na rok 1998  

- prorektor Sáha, Ing. Pěnčík 
 
Prorektor Sáha informoval o přípravě metodiky tvorby rozpočtu na rok 1998. Situace je kom-
plikována současným stavem na M�MT ČR, kdy z funkce náměstka ministra odstoupil Prof. 
Ondráček a odbor 33 byl novým ministrem Gru�ou zru�en. V návaznosti na současnou eko-
nomickou situaci státu vedení VUT předpokládá, �e rozpočet roku 1998 se bude pohybovat 
v konstantní hodnotě leto�ního roku. Optimální ře�ení pro rozpočtovou filosofii tvoří tyto 4 
body: 
1.  Přerozdělení příspěvku na tvůrčí a vzdělávací činnost tak, aby byl zachován alespoň poměr 
1:5. Pokud bude tento poměr ji� z M�MT příznivěj�í ve prospěch tvůrčí činnosti, nebude 
změna navrhována. 

2.  Nákladové koeficienty fakult ponechat v hodnotách pou�itých při normativním rozdělení 
na M�MT a případné finanční výpomoci těm fakultám, které prokazatelně (po zhodnocení 
v�ech relevantních parametrů) budou posílení potřebovat, ře�it jednou polo�kou. Jako kraj-
ní mez poklesu rozpočtu fakult je navr�eno 10 % proti r. 1997. 

3.  Omezit, případně úplně zru�it některé fondy, spravované centrálně. 
4.  Prostředky na provoz centrálních útvarů �koly stanovit jednotně podle fyzických (přepočte-

ných) studentů, s výjimkou ekonomických fakult, u kterých navrhuje vedení VUT sní�ení 
těchto odvodů o X %. 

 
 
DISKUSE: 
Na dotazy senátorů Mgr. Bo�ka, Doc. Hlavenky a Doc. Friedla odpověděl prorektor Sáha: 
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∗ Do finančního plánu a mechanizmu rozdělování je nutno zahrnout v�echny prostředky 
VUT, tedy i příjmy z jiné činnosti? 
Budou zahrnuty pouze garantované příjmy. Návrh na způsob rozdělování příjmů z jiné 
činnosti bude předlo�en. 

∗ Jaké jsou zásady tvorby rozpočtu investičních prostředků? 
Vzhledem k nedokrytí odpisů M�MT zatím není rozhodnuto. Bude konzultováno s vedením 
VUT a na pří�tím zasedání AS VUT  prezentováno.  

∗ Jak budou naplňovány centrální fondy? 
Centrální fondy budou naplňovány podle stejné zásady jako odvody fakult na centrální 
útvary. 

∗ Jak budou zohledněny slu�by poskytované centrálními útvary některým fakultám? 
Bude stanovena �váha� slu�ba / fakulta. 

∗ Součástí návrhu centrálních fondů musí být jasná pravidla hospodaření s těmito fondy.  
Pravidla budou předlo�ena. 

 
∗ AS VUT se při tvorbě rozpočtu 1997 rozhodl, �e v pří�tím roce ji� �ádná fakulta dotována 

nebude - skrytá dotace pro ekonomické fakulty? 
Je to otázkou názoru. Dotaci ekonomickým fakultám lze chápat jako mno�stevní slevu. Je 
to jedno z ře�ení, jak zachovat provoz těchto fakult a současně je nevystavovat neře�itel-
ným problémům. 

Prorektor Sáha informoval AS VUT o záměru vedení VUT omezit v co největ�í míře  centrál-
ní fondy i centrální útvary. Nejslab�ím článkem VUT je řízení personálního rozvoje, dal�ím 
záva�ným nedostatkem je výzkum. Návrh ře�ení těchto problémů zpracovaný prorektorem 
Sáhou bude přílohou tohoto zápisu.  

Na závěr diskuse členové AS VUT po�ádali prorektora Sáhu, aby návrh tvorby rozpočtu VUT 
na rok 1998 byl rozpracován do vět�ích podrobností a předlo�en 14 dní před projednáním 
v AS VUT  ekonomické komisi. Při tvorbě návrhu doporučil AS VUT sní�ení fondů a cent-
rálních útvarů.  

Návrh na usnesení: 
AS VUT vzal na vědomí zprávu o připravované metodice tvorby rozpočtu na rok 1998 a �ádá, 
aby předkladatelé připravili rozpracovanou verzi návrhu tak, aby mohla být projednána v prv-
ní polovině měsíce prosince. 
Hlasování: 
Pro - 22 hlasů 
Zdr�el se hlasování- 3 hlasy 
Proti - 0 
 
Ad 3) Projednání opatření vyplývajících z úkolu 15.1  - kvestor Černý 
V tomto bodě byla shrnuta informace o plnění tří úkolů. Členům AS VUT byl zaslán materiál 
�Očekávaný výsledek hospodaření za rok 1997�, podrobný komentář k tomuto materiálu po-
dal kvestor Černý. Hlavním důvodem pro zpracování materiálu byla současná ekonomická 
situace a tím vzniklá finanční nedostatečnost vět�ího rázu. Hospodaření VUT pravděpodobně 
skončí s účetní ztrátou.   
Deficit výsledku hospodaření je redukován pouze na problém krytí odpisů, v�echny ostatní 
slo�ky činností VUT nepřiná�ejí finanční problémy. V oblasti investičních akcí bylo konstato-
váno, �e VUT neuzavřelo �ádnou dohodu o půjčce, není �ádný investiční úvěr ani v případě 
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největ�í stavební akce rekonstrukce Purkyňova 118. Rozbor vychází z předpokladu, �e fakulty 
mohou v plném rozsahu vyčerpat objemy investičních prostředků přidělených AS VUT na 
pořizování SZNN. 
Očekávaný výsledek hospodaření pro rok 1997 vykazuje účetní ztrátu organizace zhruba 
5,072 tis. Kč na dofinancování v�ech investičních akcí, včetně Purkyňovy 118. Rezerva kves-
tora pro účetní uzávěrku je 1,500 tis. Kč. Očekává se, �e na základě dohody s M�MT ČR, 
bude z prostředků ministerstva vrácena částka 4,000 tis. Kč, kterou musí VUT odvést do stát-
ního rozpočtu ze zisků získaných nájmem nebytových prostor. Vzhledem ke komplikova-
né situaci na M�MT zatím v�ak není známo, zda je skutečně mo�no s touto částkou počítat. 
Očekává se, �e pří�tí týden M�MT zaujme konečné stanovisko.  
Závěrečná opatření: 
1.  Zabezpečit nepřekročení rozpočtově přidělených finančních prostředků na jednotlivé orga-

nizační jednotky. Zejména je nutno upozornit, �e ve�kerý zůstatek reservního fondu �koly 
bude pou�it na odpisy a nemů�e tedy dojít k mimořádným a neplánovaným výdajům. 

2.  Ve�keré nedočerpané prostředky (zůstatky) na účelově přidělených prostředcích dále ne-
rozdělovat a pou�ít na pokrytí odpisů. 

3.  Ve�keré nedočerpané prostředky na nákladových střediscích celo�kolských a rektorátu 
včetně jejich disponibilních příjmů pou�ít k dokrytí odpisů. 

DISKUSE: 
Členové AS VUT diskutovali o podílu financování stavebních akcí a technického vybavení,  
kdy nebylo dodr�eno doporučení AS VUT 50:50 a SZNN jsou ve vý�i 33,5 %. Kvestor nao-
pak podal opačné vysvětlení. Doc. Friedl uvedl příklad u FCH, kdy jsou při rekonstrukci Pur-
kyňovy 118 v maximální míře zahrnuty stroje a zařízení do ceny stavby. 

Předseda ekonomické komise Prof. Němeček navrhl schválit předlo�ený materiál �Očekávaný 
výsledek hospodaření za rok 1997�, přijmout závěrečná doporučení současně s pravidlem, aby 
v�echny zůstatky na fondech byly vyu�ity tak, jak je navr�eno. Finanční částky 21 mil. Kč na 
SZNN a 14 mil. Kč na prvotní vybavení v rámci nové výstavby, uvedené v materiále, doporu-
čuje zohlednit při tvorbě finančního rozpočtu na rok 1998.  

Doc. Münsterová doporučila, aby při hodnocení hospodářských výsledků VUT za rok 1997 se 
nezapomínalo na skutečnost, �e jí bylo dosa�eno za cenu mnohých úsporných opatření 
v provozu �koly, např. za cenu nevyplacení 14. platu zaměstnanců.  

Po diskusi Ing. Zmrzlý navrhl, aby se AS VUT hlasováním vyjádřil k posledním dvěma bo-
dům materiálu jednotlivě.  
Hlasování k bodu 4.1 Mimorozpočtové zdroje krytí: 
Kdo je pro schválení zdrojů krytí odpisů uvedených v materiále? 
Pro - 24 hlasů 
Zdr�el se - 0 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Hlasování k bodu 4.2 Opatření: 
Kdo je pro přijetí navr�ených opatření pro dosa�ení stanoveného krytí odpisů hospodářského 
výsledku pro rok 1997? 
Pro - 24 hlasů 
Zdr�el se - 0 hlasů 
Proti - 0 hlasů 

UAS 1 
AS VUT schválil předlo�ený materiál �Očekávaný výsledek hospodaření za rok 1997� včetně 
bodů 4.1 a 4.2.  
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Ad 4) Změna příloh Statutu VUT - předlo�ení upraveného materiálu  
          prorektorem Kadrno�kou 
V�em členům AS VUT byl materiál zaslán elektronickou po�tou, pouze členové LK jej obdr-
�eli v písemné formě. Komentář k materiálu vzhledem k nepřítomnosti prorektora Kadrno�ky 
podal prorektor Dub. Materiál obsahuje návrh na změnu Statutu VUT - přílohy č. 1, 2 a 3, 
v nich� byly na základě připomínek legislativní komise doplněny délky studia a dále návrh na 
změnu čl. 3, odst. 1 Statutu VUT - udělování akademického titulu �magistr� (Mgr.) na FaVU 
VUT. Důvodem změny je uvedení do souladu udělovaného titulu s charakterem vzdělání, 
které poskytuje FaVU absolventům V� studia. Prof. Balátě upozornil, �e tato změna se týká 
rovně� Fakulty technologické - Institutu reklamní tvorby a marketingové komunikace. AS FT 
předlo�í návrh změn Statutu FT, navr�ené změny budou podkladem pro změnu Statutu VUT. 
 
Hlasování:  
Kdo je pro schválení navrhované změny čl. 3 odst. 1 Statutu VUT? 
Pro - 21 hlasů 
Zdr�el se hlasování  - 2 hlasy 
Proti - 1 hlas 

UAS 2 
AS VUT schvaluje změnu Statutu VUT v čl. 3 odst. 1 na:  
VUT poskytuje vysoko�kolské vzdělání a uděluje akademický titul �in�enýr� (ve zkratce 
�Ing.�)  imatrikulovaným absolventům vysoko�kolského studia v�ech fakult, s výjimkou 
Fakulty výtvarných umění, kterým uděluje akademický titul �magistr� (ve zkratce �Mgr�).  

Změna příloh Statutu VUT č. 1, 2 a  3 (soubory studijních oborů) -  reaguje na současný stav - 
objevují se nové obory, které byly podle pravidel projednány v AK ČR. Vedle nových oborů 
se zde odrá�í současný stav studijních oborů na jednotlivých fakultách, které byly po konzul-
tacích s fakultami zařazeny pod novými čísly. 
Doc. Zbořil upozornil na rozpor předlo�eného materiálu se Statutem VUT, kdy není mo�né 
uvádět návaznost studijního oboru bakalářského na vy��í stupeň vysoko�kolského studia. Pro-
rektor Dub upřesnil, �e se jedná pouze o pracovní materiál, v �ádosti o registraci změny Statu-
tu VUT na M�MT ČR bude uvedena jen celková délka studia.  

Hlasování: 
Kdo je pro schválení příloh Statutu VUT č. 1, 2 a 3: 
Pro - 23 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 1 hlas 
Proti - 0 hlasů 

UAS 3 
AS VUT schvaluje změnu přílohy Statutu VUT č. 1, 2, 3 s tím, �e ve v�ech závorkách bude 
uvedena pouze celková délka studia. 
 
Ad 5) Doplnění �ádosti o změnu Statutu FaVU 
Akademický senát FaVU předlo�il formálně upravenou �ádost dle po�adavku LK AS VUT. 
Předlo�ená �ádost se týká: Změny ve Statutu FaVU VUT v Brně, čl. 25, odst. 1 a čl. 21, odst. 
6, dále ve Volebním řádu pro volby do Akademických senátu FaVU a VUT a pro volbu děka-
na FaVU bod B) odst. 3 a bod D) odst. 2. a dále Studijní a zku�ební řád FaVU, včetně kredit-
ního systému v plném znění. Legislativní komise v souladu s minulým jednáním AS VUT 
doporučuje provedení těchto změn.  
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Hlasování: 
Kdo je pro schválení předlo�ené �ádosti?  
Pro - 19 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 0 hlasů 
Proti - 0 hlasů 

UAS 4 
AS VUT schválil změny ve Statutu FaVU VUT v Brně, čl. 25, odst. 1 a čl. 21, odst. 6, dále ve 
Volebním řádu pro volby do Akademických senátu FaVU a VUT a pro volbu děkana FaVU 
bod B) odst. 3 a bod D) odst. 2 a dále studijní a zku�ební řád FaVU, včetně kreditního systé-
mu v plném znění. 
 
AS VUT navrhl delegovat schvalovací pravomoci studijních programů a studijních a zku�eb-
ních řádů na akademické senáty fakult s tím, �e �ádá o oznámení změny a zaslání jednoho 
schváleného výtisku na sekretariát AS VUT. 

Hlasování: 
Pro - 19 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 0 hlasů 
Proti - 0 hlasů 

UAS 5 
AS VUT deleguje schvalovací pravomoci studijních programů a studijních a zku�ebních řádů 
na AS fakult s tím, �e �ádá o oznámení změny a zaslání jednoho výtisku na sekretariát AS 
VUT. 
 
Ad 6) Schválení zástupců studentské části AS VUT v RV� 
Ing. Kotačka seznámil s návrhem studentské části AS VUT schválit jako náhradní delegátku 
do studentské komory RV� za VUT v Brně prezidentku Rady studentů  slečnu Evu Dobiá�o-
vou.  
Hlasování: 
Pro - 18  hlasů 
Zdr�el se hlasování - 1 hlas 
Proti - 0 hlasů 

UAS 6 
Jako náhradní delegátka do studentské komory Rady V� za VUT v Brně byla schválena prezi-
dentka Rady studentů slečna Eva Dobiá�ová. 
 
Ad 7) Informace o jednání komise o CDV a návrh na výjezdní  zasedání AS VUT  

v prostorách CDV - Ing. Zmrzlý 
 
Členům AS VUT byl na dne�ním jednání předán materiál prorektora Kadrno�ky �Návrh kon-
cepce (I. verze) distančního vzdělávání (DiV) na VUT v Brně do roku 2000�. Předsedovi AS 
VUT byla předlo�ena Zpráva o činnosti CDV VUT v Brně, zpracovaná prorektorem Kadr-
no�kou a Doc. Lojdou, je k dispozici v�em členům na sekretariátě AS VUT. Před jednáním 
komise zaslal předsedovi Ing. Zmrzlému připomínky Doc. Hlavenka, který se jednání nemohl 
zúčastnit.  
Vzhledem k nepřítomnosti prorektora Kadrno�ky stručně seznámil senátory s jednáním komi-
se pro zhodnocení CDV dne 7. 10. 1997 Ing. Zmrzlý. Členové komise vyjádřili názor, �e cent-
rální forma CDV je vhodná. Pro vět�í informovanost v�ech členů AS VUT navrhl Ing. Zmrzlý 
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uskutečnit výjezdní zasedání v prostorách CDV a zároveň vyu�ít této příle�itosti i ke shlédnutí 
Ústřední knihovny VUT v budově na Údolní 19, datum zasedání dne 25. 11. 1997.  
V diskusi projevili nesouhlas se závěry komise Doc. Hlavenka a Prof. Němeček, dle jejich� 
názoru by CDV měla být samostatně výdělečnou jednotkou. Navrhli udělat průzkum na fakul-
tách, zda ve své činnosti počítají s tímto vzděláváním, a pokud ano, zda chtějí vyu�ít slu�by 
CDV. 
Rektor Vavřín přes doporučení komise trvá na svém rozhodnutí nepřidělit CDV z rozpočtu 
VUT na rok 1998 finanční prostředky. Myslí si ale, �e činnost CDV a její vyu�ití ze strany 
fakult v budoucnu bude velmi prospě�né. Dle informací je CDV při VUT nejlep�ím pracovi�-
těm tohoto typu v celé republice. Úkolem vedení VUT je zprostředkovat most mezi CDV 
a fakultami. Rektor doporučuje náv�těvu senátorů na pracovi�ti.  
Členové AS VUT po diskusi s uskutečněním výjezdního zasedání dne 25. 11. 1997 souhlasili. 
 
Ad 8) Různé 
∗ Mgr. Bo�ek seznámil přítomné se stanoviskem AS Fakulty stavební na rekonstrukci ob-

jektu Antonínská 1, přijaté na jednání AS FAST dne 15. října 1997, kterého byli přítomni 
rektor Vavřín, kvestor Černý a prorektor Hobst a dále se závěry z jednání AS FAST ze dne 
29. října 1997. Stanovisko AS FAST k rekonstrukci budovy Antonínské bylo zasláno aka-
demickým senátům v�ech fakult.  
Následovala diskuse senátorů, ve které vystoupili Doc. Hlavenka, Prof. Balátě, Doc. Zbořil, 
Prof. Němeček a Doc. Münsterová. Senátoři navrhli zařadit jednání o Antonínské jako sa-
mostatný bod zasedání AS VUT dne 9. 12. 1997. Ing. Zmrzlý po�ádá o účast rektora, pro-
rektorku Zemánkovou, prorektora Hobsta a kvestora Černého, kteří podají informace o při-
pravovaném projektu rekonstrukce budovy včetně návrhu finančního zabezpečení tak, jak 
bylo ji� prezentováno na setkání rektora se členy akademických senátů v�ech fakult dne 
6. 11. 1997. Mimo to po�ádá předseda AS VUT prorektorku Zemánkovou, aby na zasedání 
AS VUT 25. 11. v prostorách CDV seznámila AS podrobněji s projektem na rekonstrukci 
a konkrétním vyu�itím prostor objektu Antonínská 1. Po ukončení zasedání AS VUT bude 
pro zájemce uskutečněna prohlídka objektu Antonínská 1.  
Pokud Akademické senáty fakult projednají stanovisko AS FAST k rekonstrukci budovy 
Antonínská, mohou případná  stanoviska zaslat na sekretariát AS VUT, nebo je presentovat 
cestou svých zástupců na jednání AS VUT dne 9. 12. 1997. 
Na závěr členové AS VUT konstatovali, �e se budou sna�it hledat cesty k ře�ení celé situa-
ce tak, aby se pro budovu (která původně měla být navrácena církvi ) na�lo vyu�ití v rámci 
VUT a nemusela být formou bezúplatného převodu poskytnuta jinému u�ivateli, či vrácena 
státu. Vyu�ití budovy k celo�kolskému účelu v návaznosti na platnost nového V� zákona, 
kdy úkolem vysokých �kol v budoucnosti bude působit jako centrum obecné znalosti 
a vzdělanosti regionu, by bylo vhodné. Nejzáva�něj�í otázkou v�ak zůstává finanční ře�ení 
náročné rekonstrukce. 

∗ Ing. Kozák informoval o volbě nového děkana Fakulty managementu a ekonomiky ve Zlí-
ně, kdy dne 6. 10. 1997 byl zvolen v�emi hlasy Prof. Ing. Franti�ek Trnka, CSc. 

∗ Dne 29. 11. 1997 se uskuteční v areálu Policejní akademie v Praze Celostátní studentská 
konference 1997, na kterou jsou zváni v�ichni student�tí zástupci akademických senátů 
v�ech vysokých �kol a fakult. Za AS VUT se této konference zúčastní student FEI Jaroslav 
�vec. 
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∗ Kvestor se obrátil na AS VUT se �ádostí o schválení dodatku uzavřené nájemní smlouvy 
s firmou ÖMV Praha na pronájem pozemku při ulici Hradecké. Materiál byl předán členům 
ekonomické komise k posouzení, bude projednán na pří�tím zasedání AS VUT. 

∗ Senátor David Zelenka (student FP) se obrátil na prorektora Duba se �ádostí o změnu (do-
plnění) organizačního řádu v návaznosti na �ádost studentů ustavit Správní radu kolejí. 
Prorektor Dub sdělil, �e prorektorem Kadrno�kou je vypracováván nový organizační řád, 
jeho� konečné znění bude mít návaznost na nový vysoko�kolský zákon. V případě, �e ne-
bude tento organizační řád hotový do konce února pří�tího roku, doporučuje prorektor Dub 
provést dílčí změnu stávajícího organizačního řádu. 

 
 
Pří�tí zasedání AS VUT se bude konat dne 25. listopadu 1997 v 8:00 hodin v prostorách 
Centra distančního vzdělávání, Údolní 19 v Brně. 
 
 
PROJEDNANÉ MATERIÁLY: 
1.  Očekávaný výsledek hospodaření za rok 1997. 
2.  �ádost o změnu Statutu FaVU a jeho příloh. 
3.  Návrh koncepce (I. verze) distančního vzdělávání (DiV) na VUT v Brně do roku 2000. 
 
 
PŘÍLOHY: 
1. Problémy rozvoje (materiál zpracovaný prorektorem Sáhou) 
 
 
 
ÚKOLY: 
 
Úkol 16.1 
Rozpracovat návrh tvorby rozpočtu VUT na rok 1998 a předlo�it jej EK AS VUT. Při tvorbě 
návrh doporučuje AS VUT sní�ení centrálních fondů a útvarů. 
Zajistí: prorektor Sáha a vedení VUT 
Termín: po dohodě s předsedou EK AS VUT, av�ak nejpozději 2. 12. 1997  
 
 
 
 

Ing. Simeon Zmrzlý, CSc., v. r. 
 
 
 
Zapsala: J. Cardová 
 


